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Aanwezigen 
Leden: 
Dr. J. M. Fentener van Vlissingen namens NFU 
Dr. P. Bertens namens Vereniging Innovatieve Geneesmiddelen 
A.M. Rhebergen en M. Weij namens IvD platform als vervangers van Dr. Ir. L. van 
Rijt namens IvD platform  

 
Toehoorders: 
K. Verbruggen als vervanger van Dr. ir. P.S. Verhave namens NVDEC 
L. Schrader MA namens NVWA 
 
Namens de CCD: 

Dr. L. Hellebrekers, Voorzitter CCD 
F. Klatter, lid CCD 
Dr. J. vd Valk, lid CCD 
F. Braunstahl, Algemeen Secretaris CCD 

Medewerker OBDA (ondersteuning) 
                                                                                                                  
Afmeldingen: 

Prof. dr. M.E. Visser namens KNAW 
Ir. F.T. Vriese namens Netwerk Groene Bureaus 
M.S. Poldermans MSc namens FIDIN  
S. Dings namens VSNU 
B. vd Ven namens Holland Bio 
 
 

1. Opening en welkom door voorzitter CCD 
De voorzitter van de CCD zit de bijeenkomst voor. Hij opent de 
bijeenkomst en heet de aanwezigen welkom. Het overleg vindt fysiek 
plaatst. Een deel van de leden neemt deel via Teams. 
 
In dit extra overleg zal worden gesproken over het verbeterplan CCD 

n.a.v. de evaluatie CCD.  

 
2. Vaststellen agenda 

De agenda wordt vastgesteld. Conform afspraak zal alleen punt 3 ‘ZBO 
Evaluatie CCD’ worden besproken. Het verslag van het overleg van 9 
juli 2021 zal worden besproken en vastgesteld in de reguliere 
vergadering van 3 december 2021.  

 
3. ZBO Evaluatie CCD 

a. Onderling vertrouwen 
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Doordat deze extra bijeenkomst in de vakantieperiode valt geeft het 
gebruikersplatform aan nog niet alle input te hebben ontvangen van 

haar achterban.  
Over de volgende punten is gediscussieerd:  
De dubbele toetsing door DEC en CCD, het hebben van de laatst 
aangepaste documenten na beschikken van een aanvraag en 
transparantie door het geven van feedback. 

 
b. Ten aanzien van het conceptverbeterplan 

Er is gesproken over het vergunningsproces wat nu door sommige 
aanvragers als verwarrend wordt ervaren. Daarbij is aangegeven dat 
betrokken partijen niet altijd helder is waar in het proces een 
aanvraag zich bevindt. De status van aanvragen zou duidelijker 

kunnen worden gecommuniceerd. Hierbij is gesproken over de optie 
van een digitaal portaal, waarin alle relevante stukken beschikbaar 

zijn voor de keten. 
 

Ook is het gesproken over het aandeel van de gebruiker bij het proces 
van evaluatie van de CCD, de duur van de doorloop van een 
projectaanvraag en de rol van elke instantie betrokken bij het proces 
van vergunningverlening. Daarnaast is feedback over de website van 
de CCD gegeven, en over de mogelijkheid tot een kwaliteitssurvey 

vanuit de CCD onder gebruikers. 
 

De CCD geeft aan de punten uit de evaluatie ter harte te hebben 
genomen en hierop actie te (zullen) ondernemen. Over het 
functioneren van de hele keten is door LNV reeds het initiatief 
genomen om te komen tot een aparte ketenevaluatie. Deze evaluatie 
staat los van het huidige verbeterplan CCD waar in deze bijeenkomst 

over wordt gesproken. 
 

c. Samenwerking tussen het gebruikersplatform en de CCD 
- DEC 

De CCD maakt bij het beoordelingsproces gebruik van de expertise 
bij en inbreng van de DEC’s. Het gebruikersplatform twijfelt of 

instellingsgebonden DEC’s het meest wenselijke systeem zijn. De 
CCD voegt hieraan toe dat zij het liefst DEC’s met een specifiek 
expertiseveld zou zien, en dat aanvragen op basis van de inhoud 
door de CCD bij een DEC met die specifieke expertise zouden 
worden ingediend. DEC’s behandelen alleen aanvragen wanneer 
desbetreffende expertise in de commissie aanwezig is. 
 

- IvD 
De schrijfhulp van IvD’s heeft gezorgd voor een voor grote 
kwaliteitsslag in de projectaanvragen, maar zorgt voor een voor een 
flinke belasting van de IvD. Het gebruikersplatform geeft aan dat 

voorkomen moet worden dat de IvD teveel taken buiten haar rol op 
zich neemt. 

 

- WOB 
WOB verzoeken leggen enorme druk op de 
communicatie/uitwisseling tussen partijen in de hele keten.  
 
Verder is er aangegeven dat het wenselijk zou zijn dat er in dit 
proces meer directe communicatie tussen de CCD en de betrokken 

partners zou zijn, ook v.w.b. het verwerken van feedback.  
 
Als aanvullend punt is het aantal leden wat het CCD bestuur nu telt 
te sprake gekomen. Dit zal door CCD bestuur worden opgepakt. 
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Werkafspraken 

• Voor volgende vergadering zal de rol van het 
gebruikersplatform en het vergroten van vertrouwen verder 
besproken worden.  

• Het gebruikersplatform verzamelt input vanuit haar achterban 
voor verdere verbeterpunten van (met name) de 

vertrouwensrelatie. Zij zal deze uiterlijk 31 oktober aan de CCD 
doorgeven, zodat deze in het volgende overleg besproken 
kunnen worden. 

• De CCD zal zorgen dat verslagen van het overleg met het 

gebruikersplatform tijdig op de website worden gepubliceerd.  
• De CCD en het gebruikersplatform zullen gezamenlijk proberen 

om alle initiële koepels weer te benaderen voor deelname. 
• De CCD zal de vandaag besproken punten die relevant zijn 

voor het functioneren van de keten inbrengen bij de 
aanstaande door LNV geïnitieerde ketenevaluatie. 

 
Onderwerpen die al gepland staan voor de vergadering van 3 december: 

• Beoordeling achteraf bespreken op basis van de eerste 

ervaringen van de CCD. 
• Bespreken stand van zaken verbetering efficiency 

beoordelingsproces, waaronder interactie over al dan niet 
betaalde leges. 

• Bespreken welke benadering de CCD hanteert voor de 
inschatting van de mate van ongerief  t.b.v. de toetsing van 
projectvergunningen. 

 

4. Sluiting 
 
 


